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RG.0012.10.2015 
 

 
Protokół Nr 8/15 

Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli  
Ludowych Zespołów Sportowych za 2014r. 

w dniu 14 lipca 2015 roku. 
 
 
Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 
1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 
2. Jerzy Gorczyca – Z- ca Przewodniczącego Komisji 
3. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 
4. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  
5. Marcin Zieliński  – Prezes LZS Żabno 
6. Krzysztof Sioda  – Przedstawiciel  LZS Wola Rzeczycka 
7. Grzegorz Ścipień – Inspektor ds. przedsiębiorczości i współpracy z 
organizacjami społecznymi. 
 
Porządek posiedzenia: 
1). Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2). Przyjęcie porządku obrad. 
3). Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
4).Kontrola Ludowych Zespołów Sportowych w zakresie gospodarowania 

środkami finansowymi przydzielonymi przez Urząd Gminy. 
5). Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
6). Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. 1.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 902 a zakończyła o 1010. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, 
który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 
posiedzeniu.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 
Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad.2. 
Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek 
obrad.  
Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 
 
Ad.3. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
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Ad. 4. 
Inspektor ds. przedsiębiorczości i współpracy z organizacjami społecznymi 
Grzegorz Ścipień przedstawił zasady i procedurę dotyczące przyznawania 
środków finansowych z budżetu gminy w formie dotacji dla LZS na realizację 
zadań publicznych. 
Powiadomił, że przyznanie dotacji odbywa się na podstawie postępowania 
konkursowego. Konkurs ogłasza Wójt Gminy, a następnie przeprowadza nabór 
wniosków. LZS -y w przewidzianym terminie składają oferty wraz z załącznikami 
tj. kopią aktualnego odpisu z Krajowego Rejestru Sądowego prowadzonego 
przez Starostę Stalowowolskiego, aktualnym statutem klubu. Wyboru 
najkorzystniejszych ofert i określenia wysokości kwoty przyznanej dotacji 
dokonuje Wójt Gminy wydając w tej sprawie stosowane zarządzenie. Końcowym 
etapem procedury jest podpisanie umów z LZS–ami. 
P. Ścipień nadmienił, że dotacja jest przyznawana w formie dwóch transz 
przekazywanych w kwietniu i sierpniu przed rozpoczęciem sezonu odpowiednio 
wiosennego i jesiennego. LZS-y po zakończeniu całorocznego sezonu 
przedstawiają rozliczenie z wykorzystanych środków na realizację zadania. Są 
to sprawozdania częściowe i  końcowe składane w grudniu z dwóch transz.  

P. Ścipień poinformował, że w 2014 roku gmina przyznała klubom następującą 
wysokość dotacji ogółem: 
1) LZS Rzeczyca Długa (klasa okręgowa) – 26 tys. zł. 
2) LZS Chwałowice (klasa A) – 22 tys. zł. 
3). LZS Żabno (klasa A) – 18 tys. zł. 
4). LZS Radomyśl nad Sanem (klasa B) – 13 tys. zł.  
5). LZS Wola Rzeczycka (klasa B) – 13 tys. zł. 
Wszystkie LZS-y rozliczyły się z przyznanych środków finansowych w terminie, 
w sposób prawidłowy.  
 
Obecni na posiedzeniu: Prezes LZS Żabno Marcin Zieliński oraz przedstawiciel 
LZS Wola Rzeczycka Krzysztof Sioda zwrócili uwagę na wysokie, wzrastające  
koszty funkcjonowania klubów. Na ponoszone wydatki składają się m.in.: koszty 
delegacji sędziowskich, opłat licencyjnych, transportu, zakupu sprzętu 
sportowego, podatków, utrzymania boisk, zakup napoi.  
Goście zwrócili uwagę, że wysokość kosztów jest uzależniona m.in. od klasy 
rozgrywkowej w jakiej występuje LZS oraz ilości drużyn występujących w 
ramach LZS (seniorzy, juniorzy, trampkarze). 
Prezes LZS Żabno nadmienił, że kluby borykają się z problemami finansowymi 
już przed rozpoczęciem sezonu i przekazaniem dotacji z budżetu gminy, kiedy 
jest konieczność uiszczenia opłat licencyjnych.  
 
Radny Zbigniew Ptak poinformował o pozostałym, nie wykorzystywanym 
sprzęcie sportowym po nieistniejącym już LZS Nowiny, składowanym w byłym 
budynku Domu Ludowego w Nowinach. Zaproponował, aby przekazać 
nieużywany sprzęt  funkcjonującym klubom na terenie gminy. 
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Komisja po wysłuchaniu powyższych informacji podjęła następujące wnioski: 
1). Zwiększenie kwot dotacji dla LZS w związku z wysokimi kosztami 
funkcjonowania klubów.  
2). Wysokość dotacji uzależnić od ilości drużyn działających w ramach LZS – w 
zależności czy występują seniorzy, juniorzy czy trampkarze.  
3). W miarę możliwości przyznane środki finansowe w ramach dotacji 
przekazywać LZS odpowiednio wcześniej niż aktualnie, ze względu na 
konieczność poniesienia przez kluby kosztów m.in. związanych z opłatami 
licencyjnymi przez rozpoczęciem sezonu.  
4). Przekazać sprzęt sportowy nieistniejącego LZS w Nowinach pozostałym 
klubom funkcjonującym na terenie gminy. 
 
Ad.5. 
Spraw bieżnych, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 
Ad.6. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 
 
   Komisja: 
           Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ………………... 

           Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego………………... 

           Zbigniew Ptak – Członek Komisji              ………………... 

           Rafał Bartochowski– Członek Komisji       ………………... 

 
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 
 
 
 


